
Referat	  fra	  årsmøte	  2014	  i	  Stølsvidda	  løypelag	  
Tid:17.april	  2014	  (skjærtorsdag)	  kl.11:00-‐12:30.	  

Sted:	  Oset	  høyfjellshotell	  

1.	  Åpning	  og	  registrering	  av	  fremmøtte	  andelshavere.	  

Det	  var	  28	  andelshavere	  tilstede.	  

2.	  Valg	  av	  møteleder,	  referent	  samt	  to	  medunderskrivere.	  

Ivar	  Hansen	  ble	  valgt	  til	  møteleder.	  Erik	  Hauge	  skriver	  referat	  med	  Svein	  Siggerud	  og	  Jørn	  Strand	  som	  
medunderskrivere.	  	  

3	  Årsberetning	  og	  orientering	  om	  status.	  

Astrid	  Grymyr	  presenterte	  årsmeldingen	  for	  2013.	  Presentasjonen	  er	  gjengitt	  på	  løypelagets	  hjemmeside.	  
Presentasjonen	  er	  produsert	  av	  Arild	  Ranum	  som	  også	  har	  skapt	  løypelagets	  webside.	  

Enkelte	  viktige	  forhold:	  

Kjell	  Hilmen	  har	  overtatt	  ansvar	  for	  løypekjøringen	  etter	  Jan	  Lage	  Gudheim.	  	  

En	  vesentlig	  skade	  på	  løypemaskinen	  er	  reparert	  uten	  verkstedsbesøk.	  

Dugnadsarbeidet	  med	  merking	  og	  rydding	  av	  løypa	  ble	  gjennomført	  med	  partielle	  strekinger	  før	  sesongen	  
under	  ledelse	  og	  organisering	  av	  Norvald	  Foss.	  

Vedtak:	  Årsberetningen	  ble	  tatt	  til	  orientering.	  

4	  Regnskap	  og	  budsjett	  

Hovedtallene	  i	  regnskapet	  for	  2013	  ble	  presentert	  og	  er	  gjengitt	  på	  løypelagets	  hjemmeside	  sammen	  med	  
årsberetningen.	  

Antall	  frivillige	  driftsbidrag	  fra	  hytteeierne	  er	  ca	  220.	  Det	  er	  ca	  600	  hytter	  som	  sogner	  til	  løypenettet.	  Men	  
ikke	  alle	  brukes	  om	  vinteren.	  

Selv	  om	  løypelaget	  klarer	  seg	  økonomisk	  så	  langt	  er	  det	  sterkt	  ønskelig	  at	  flere	  betaler	  bidrag.	  Økonomien	  og	  
løypelaget	  er	  helt	  avhengig	  av	  disse	  bidragene.	  	  

Flere	  tiltak	  for	  å	  øke	  tallet	  på	  slike	  bidrag	  ble	  drøftet.	  Det	  er	  bla	  sendt	  40	  brev	  til	  hytteeierne	  på	  Tyrisholt	  for	  
å	  øke	  bidragene	  derfra	  i	  forbindelse	  med	  den	  ny	  direkteløypa	  fra	  Langestølen.	  Også	  et	  forslag	  om	  
markedsføring	  av	  løypelaget	  gjennom	  en	  skidag	  med	  langrennskonkurranser	  og	  bod	  med	  salg	  og	  sosiale	  
aktiviteter	  med	  mer	  ble	  drøftet.	  	  

Vedtak:	  Regnskapet	  for	  2013	  ble	  godkjent.	  

Vedtak:	  Budsjettet	  for	  2014	  ble	  godkjent.	  

	  



Løypeplan	  	  

Løypelagets	  løyper	  er	  nå	  ca	  9,5	  mil	  hvorav	  ca	  2,7	  mil	  er	  merket	  blå	  og	  6,7	  rød	  på	  løypekartet.	  Planen	  er	  å	  
kjøre	  opp	  den	  røde	  løypa	  ved	  behov	  foran	  hver	  helg	  i	  skisesongen.	  Det	  tar	  tilsammen	  6	  timer	  å	  kjøre	  opp	  den	  
røde	  løypa	  med	  2	  maskiner.	  (1,6	  mil	  ekstra	  i	  dobbeltkjøring.)	  Kostnadene	  fordelt	  på	  kjøretimer	  er	  ca	  1000	  kr.	  
per	  time.	  Kjøringen	  skjer	  fredag	  eller	  tidlig	  lørdag	  morgen.	  

Fra	  og	  med	  2014	  har	  man	  utvidet	  med	  løype	  over	  myra	  direkte	  mellom	  Langestølen	  og	  Tyrisholt	  som	  en	  
forsøksordning.	  

Et	  forslag	  om	  utvidet	  kjøring	  mellom	  Gauklia	  og	  Brattåsen	  i	  godt	  vær	  ble	  drøftet.	  På	  grunn	  av	  avblåsing	  på	  
veien	  kan	  det	  også	  være	  aktuelt	  å	  legge	  løypa	  i	  terreng	  på	  siden	  av	  veien.	  Dette	  skal	  vurderes	  nærmere	  for	  
neste	  sesong.	  

Vedtak:	  Løypeplan	  for	  2014/2015	  ble	  godkjent	  med	  enkelte	  merknader.	  

5	  Valg	  

Følgende	  valg	  og	  gjenvalg	  ble	  gjort:	  

Terje	  Ask-‐Henriksen	   	   Styreleder	  

Ivar	  Hansen	   	   	   Nestleder	  

Astrid	  Grymyr	   	   	   Kasserer,	  medlemsregister,	  epost	  	  

Tore	  Lunde	   	   	   Revisor	  

Arild	  Ranum	   	   	   Nettsider	  /	  Facebook	  etc	  .	  

Stein-‐Roger	  Bull	   	   	   Markedsføring	  	  

Andreas	  Berger	  

Jan	  Lage	  Gudheim	   	   Løypeansvarlig	  i	  styret	  

Norvald	  Foss	   	   	   Dugnadsansvarlig	  

Som	  nytt	  medlem	  i	  valgkomiteen	  for	  3	  år	  ble	  Oddbjørn	  Skjærstein	  valgt.	  

Valgkomiteen	  består	  nå	  av:	  

Tormod	  Belgum	   	   på	  valg	  2015.	  

Steinar	  Strand	   	   på	  valg	  2016	  

Oddbjørn	  Skjærstein	   på	  valg	  2017	  

6	  Innkomne	  saker:	  

1. Forslag	  fra	  Barbro	  Gudheim	  om	  justering	  av	  løypelagets	  vedtekt	  paragraf	  12	  vedrørende	  
valgkomitéen:	  

	  
Etter	  en	  diskusjon	  om	  formuleringen	  og	  mulige	  gjenvalg	  ble	  Gudheims	  forslag	  vedtatt	  med	  26	  stemmer.	  



Løypelagets	  vedtekt	  paragraf	  12	  lyder	  etter	  dette	  slik:	  

”§	  12.	  Valgkomiteen	  	  

Valgkomiteen	  skal	  bestå	  av	  tre	  medlemmer	  som	  rullerer	  hvert	  år,	  ved	  at	  man	  fyller	  inn	  nye	  i	  bunnen,	  og	  nr	  2	  
rykker	  opp	  til	  ny	  leder.	  Hvert	  år	  skal	  representanter	  som	  har	  sittet	  i	  tre	  år,	  være	  på	  valg,	  og	  en	  ny	  kandidat	  
foreslås	  av	  styret.	  Styremedlemmer	  kan	  ikke	  være	  med	  i	  valgkomiteen.	  

Valgkomiteens	  mandat	  er:	  	  

1.	  Foreslå	  valg	  på	  styremedlemmer	  	  

2.	  Foreslå	  valg	  av	  styreleder	  og	  nestleder	  

3.	  Foreslå	  valg	  av	  revisorer	  	  

4.	  Eventuelt	  å	  foreslå	  styrets	  honorar	  ”	  

	  

2. Forslag	  om	  diverse	  tiltak	  for	  å	  bedre	  markedsføringen	  av	  løypelaget	  	  

Ble	  tatt	  til	  orientering.	  

	  

Referent	  

Erik	  Hauge	  

Signert	  11.mai	  2014	  

	  

	  

Svein	  Siggerud	   	   	   	   	   	   	   Jørn	  Strand	  

Signert	  12.mai	  2014	   	   	   	   	   	   Signert	  14.mai	  2014	  

	  


